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内容概要

第一部分  阅读理解解题指导    阅读文章是我们接触外语的最主要途径，因此，阅读理解历来是高考试
卷中占权重较大的一部分。
概括地说，阅读能力重点考查点为以下7种阅读和表达的技能：领悟文章的大意，话题的能力；文章
主旨归纳概括的能力；文章的细节和细节转换理解的能力；了解文章的结构与写作手法；文章的寓意
内涵理解能力；词义的正确理解能力；文章的推断能力；重要词汇的用法、同义词辨析、归纳、转换
、以及单词的拼写和大小写格式等有关词形等的表达能力。
    近年高考中不少阅读新题型，对考生阅读能力提出了更高的要求，着重考查考生综合运用语言知识
和各种技能的能力。
    下面我们将高考的阅读理解题细化为多种题型加以研究和叙述，主要目的是为方便读者理解和掌握
，进而破解各种类型的阅读理解题。
由于篇幅有限，这里的阅读理解题型分类都是一些主要的、典型的题型，并不能概括阅读理解的所有
题型。
况且，我们也没有必要把阅读理解题型分得过细，因为很多题型都互有关联，比如解答主旨大意题中
必然含有推理或判断的思维活动，事实细节题中也可能要进行推理判断，而推理判断题也不能离开文
章的主旨或细节等等。
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章节摘录

　　English is spoken as a first language in several countries，including England，Australia，South Africa.
Canada and the United States. While all of these countries share the same mother tongue（母语）there are
differences in the ways they speak and write.　　The first difference is the accent（口音）.Each country has its
own accent .And within each coun try there are all kinds of accents. Another difference is the spelling of some
words，like color and colour，or theater and theatre. The third is that some of the words are completely different.
For example，Americans say restroom，Canadians say washroom，and the British say WC（water closet）.But
all of these words have the same meaning（the room where the toilet is）.　　So which English is the best English
to learn？
Well，there is no best English. They are all good and correct. But two things may help you decide which one is best
for you to study.　　First of all，where do you live？
If you are from South America，you will probably need to know North American English .If you live in Europe
，most likely you will need British English. The second thing to think about is why you are learning English. Is it
for business，travel，or watching movies？
Think about the kind of English you plan to use，and concentrate（集中）on under standing people from that
area.　　But no matter where you study English，its still good to know a little about the English language in other
countries.
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编辑推荐

　　《非常英语·阅读训练（7年级）》读原创文章，感觉热点话题，全方位提高阅读技巧。
　　英语周报、双语报、英语辅导报等作者精心编写。
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